

Ref : **ADM/LMN/2024/97** : المرجع
Date: **17/10/2024** : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : North of Lulu Island, Abu Dhabi

الموقع : شمال جزيرة اللولو، أبوظبي

Subject : UAE Ladies Fishing championship

الموضوع : بطولة الإمارات لصيد الأسماك للسيدات

Abu Dhabi Marine Sports Club will be organizing UAE Ladies Fishing championship, on Sunday 20th October 2024. The race will run between 06:00 am and 02:30 pm, north of Lulu Island as per attached illustrative map. The racecourse will be decided on the day of championship based on wind direction.

All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi are prohibited to enter the races and events area during the activities period and are required to exercise extra cautions and keep clear from the Racetrack, signposts and water marks which will be installed during the race.

نحيطكم علماً بأن نادي أبوظبي للرياضات البحريّة ينظم فعاليات بطولة الإمارات لصيد الأسماك للسيدات، وذلك يوم الأحد الموافق 20 أكتوبر 2024. سينطلق السباق فيما بين الساعة 06:00 صباحاً وحتى الساعة 02:30 مساءً، شمال جزيرة اللولو بحسب الخريطة التوضيحية المرفقة. علماً أنه سيتم تحديد مسار السباق في نفس يوم البطولة حسب اتجاه الرياح.

يُحظر على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي دخول مناطق السباقات والفعاليات خلال فترة الأنشطة كما يجب عليهم توخي المزيد من الحذر والإبعاد عن مضمار ومسارات السباق والعلامات الإرشادية والمائية التابعة له والتي سيتم تثبيتها أثناء السباق.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيحية

UAE Ladies Fishing championships

Date: 20th of Oct 2024

Race Timing: 7:30AM to 2:30PM

Option A
Distance
5x5Km

Option B
Distance
5Km



Abu Dhabi Maritime
PO Box 54477
Abu Dhabi, UAE

Telephone: +971 2 695 2000
Facsimile: +971 2 695 2177
Email: info@admaritime.ae

أبوظبي البحري
ص. ب. 54477
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة